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Unge- og Kulturcentrets bestyrelsesmøde 

onsdag d. 26. aug. 2020, Kl. 17.00 – 20.00 
UKC, Syrevej 19, 3300 Frederiksværk 

 
 
 
Mødested: UKC  

 
Medlemmer af Ungdomsskolebestyrelsen:  
Frederik Germann 
Kirsten A. Lauritsen 
Rolf Møller Hansen 

Sanne Falther Svankilde 
Per Rudbeck 

Lone Koefoed 
Lars Schytt Larsen 
Niklas Petersen 
Hamza Zamann 

Byrådsmedlem – Formand 
Byrådsmedlem - Næstformand 
Organisationerne   

Forældrerepræsentant  
Medarbejderrepræsentant 

Medarbejderrepræsentant 
Foreningerne  
Elevrepræsentant 
Elevrepræsentant 

 
  

Mødedeltagere uden stemmeret deltager ad hoc:  
Ulrich Mehr  Leder af Unge- og Kulturcentret 
Anni Damkjær  Afd. Leder Klub og Ungdomsskole 
 

Afbud: 

Hamza Zamann 

Niklas Petersen 

Referat: 

1. Godkendelse af referat og punkter til eventuelt: 

- Godkendelse af referat, der var spørgsmål til følgende: 

 Pkt. 3 - Bevilling fra Friluftsrådet kr. 200.000  

– pengene er endnu ikke brugt, da vi har udfordringer med hvordan det skal drives. 

 Pkt. 5 - De unge i Hundested 

- Mangler referat fra det sidste møde, der er afholdt med Havnefogeden – er 

efterfølgende sendt til bestyrelsen på mail. 

 Pkt. 9 - Eventuelt  

– Dialogmøde – Kirsten mangler stadig at undersøge, hvorfor de politikere der sidder, 

som fuldgyldige medlemmer af bestyrelsen, ikke må deltage aktivt på dialogmøderne. 

 

-Punkter til eventuelt 

 Informationsniveau 

 Forslag til mere effektive møder 

 De unge i Hundested 

 Lukket punkt 
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2. Information fra formanden: 

 

 Frederik har indstillet Børn og Unge i Halsnæs til frivillighedsprisen. 

 Tidligere leder i UKC, Birgit Danekilde skal stå for et samtalehold for piger mellem 15-

25 år i Frivillighedscenteret. 

 

3. Information fra ledelsen: 

- Status: Corona 

 Coronaen fylder stadig meget i hverdagen. Der kommer hele tiden nye tiltag. 

Udfordringer med sociale medier, der får delt noget som ikke passer, som så skal 

udredes i den anden ende. Foråret med Coronaen har fjernet fokus på en masse ting, 

som skulle have været sat i gang.  

 Vi har aflyst følgende ture: Blå mandag, Lalandia og turen til Prag er udskriftet med en 

tur til Bornholm. 

 Skoleåret i 10eren er startet som en genåbning. Det tilstræbes at der holdes afstand i 

lokalerne, men i undervisningssituationen må man gerne sidde tættere. 

 I klubtilbuddet er man meget obs på at hygiejnen er i top, også blandt eleverne. 

- Status: Økonomi, forbrugsprocent 

 Vi har stadig kr. 650.000 der endnu ikke er allokeret til noget. Der er mange forslag til 

hvad pengene kan bruges til. De unge skal med i processen.  

 Det er vigtigt at ”huset” fungerer. Vi mangler en ”pedel” – har vi råd til det – er i dialog 

om en seniormedarbejder, som kan komme ca. 10 timer om ugen. 

 Vi skal prioritere Regnbuen. Det er længe siden, der er indkøbt nyt inventar mv. 

Trænger virkelig til nye sofaer. 

 

- Bygninger: Behov for etablering og renovering af faglokaler og depoter. 

 Vi må ikke lave anlæg, men vi skal selv finde pengene til det. Troede vi kunne bruge 

noget af overskuddet. Men fordi det er nagelfast, må vi ikke bruge overskuddet. 

 Ventilationsanlægget virker ikke optimalt. 

 Kulde/varme problemer. 

 Dårlig lugt i administrationen. 

 Det er kun musiklokalet der er godkendt til undervisning. 

 Vi mangler et sted til grejbank.  

 

3. Nyt fra Ungerådet:  

Ingen mødt 

4. Status fra Ti’eren: 

- Elevtilmeldinger 10’eren 2020/2021 

 Pt. Indskrevet 58 elever – kommer sikkert flere 

- Bornholm 
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 Prag er blevet udskiftet med Storelykke feriecenter på Bornholm. 

Kører i egen bus. Vi tager afsted i uge 36 fra søndag til torsdag. Der er mange 

problemer med at få pas til de tosprogede elever. 

 

- Status på de nye linjer og valgfag 

 3 hovedlinjer – Sport – Erhvervslinje, herunder et værkstedshold, et kreahold og en 

køkkenlinje (kost og sundhed) – AMP (Art music performance). 

Der er lavet en helt ny struktur. Eleverne har haft mulighed for at snuse til de nye linjer 

inden de har skullet vælge.  

 Der er i år udbudt tysk, fransk og kemi. Tysk og fransk har der ikke været tilmelding 

nok til at kunne starte et hold. Fysik/kemi er der oprettet et hold, med en lærer fra 

gymnasiet. 

 

 Der blev spurgt til om man kan gå i 10eren, mere end en gang.  

o Det kan man godt, men der skal søges om det, da det koster ekstra penge. Men 

der er stor forskel om hvilken type elev der er tale om. Der er ekstra udfordring, 

hvis de er blevet 18 år. 

5. Status fra Klub og Ungdomsskolen 

- Sommeraktiviteter 

 Vi fik tildelt Kr. 175.000, men de er ikke alle brugt endnu.  

Der har været udbudt 13 aktiviteter. Bl.a. tur til Egeskov slot, Bakken, E-sport, 

Sommer camp, Mountainbiketur, Rollespil, Prøvedyk, Droneflyvning i skaterhallen i 

Ølsted og meget andet.  

Der er brugt godt kr. 75.000. De penge der er tilbage må man stadig gøre brug af her i 

efteråret, så længe det er i forlængelse af sommerferien.  

Vi har måttet afvise en del, da det var nødvendigt at booke bus og andet på forhånd, 

inden deltagerantallet var kendt. 

- Ungdomsskoleprogram 

 Det er endnu ikke færdigt, da en medarbejder er blevet syg. Der er en del nye ting med 

i programmet. Bl.a. kan man tage jagttegn. 

 Programmet bliver uddelt til alle i 6 klasse. I de resterende klasser bliver der uddelt et 

klassesæt på ca. 5 stk.  

- Regnbuen: 

 Vi er kommet godt i gang. Der bliver lavet noget mad tirsdag og torsdag. Vi har ca. 55 

unge mennesker igennem i løbet af åbningstiden. 

- Brandstationen: 

 Det er positivt at vi ser en rød tråd i at dem der er her, har brug for at være her. Men 

der er ikke så mange igennem på en dag. Om eftermiddagen er det de yngste der er 

her og om aftenen er det de ældste der kommer. Holdt 2 fester i løbet af sommeren 

med ca. 80 deltagere hver gang. Det var især de yngste der kom. Nogle gode fester. 
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 Ærgerligt -  det mange gange kun er de negative ting, der verserer om klubben. Der 

sker mange rigtig gode ting, for de unge mennesker her. 

- Instagram: 

 Godt, det der bliver lagt på, men det skal være meget mere. 

 

- PR.: 

 Det er vigtigt, vi får promoveret UKC alle steder. Der skal nogle flere aktiviteter ud i 

rummene, således man udefra kan se hvad der sker. 

6. Kommende bestyrelsesmøde/årshjul. 

- Vi genbesøger kort mødekalenderen.  

 På mødet den 16/9 er Ulrich forhindret i at deltage, men vi bibeholder mødedatoen. 

7. Hvad tænker ledelsen at bestyrelsen kan/skal bruges til? Drøftelse 

- Udarbejdelse af principper, visionsarbejde, PR etc. 

 Det blev drøftet hvad bestyrelsens rolle er. Vi drøfter videre på visionsdagen den 1/10. 

8. Dato for visionsdag 

 Det bliver den 1/10-20 fra kl. 16.00 til kl. 21.00. Location følger senere. 

9. Lukket punkt 

10. Evt. 

- Informationsniveau 

 Der er et ønske om, at ledelsen bliver bedre til at informere bestyrelsen.  

 

- Forslag til mere effektive møder 

 På fremtidige møder, sendes information fra formand, ledelse, ungerådet og status fra 

de forskellige områder ud sammen med dagsordenen, hvis det er muligt.  

- De unge i Hundested 

 Det er som om denne sag er faldet ned mellem 2 stole. Frederik har skrevet til Udvalget 

for Skole, Uddannelse og Dagtilbud med et oplæg til hvad der evt. kan gøres for de 

unge i Hundested. Desværre er der endnu ikke kommet nogen løsning. Vi arbejder 

videre på sagen. Sanne har sendt forslag til formanden, at punktet tages op på næste 

bestyrelsesmøde.  

- Jens Forsmann har været på besøg.  
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Referatet udarbejdet af: 

Sanne Falther Svankilde (Forældrerepræsentant) 


